
 

   
 

Referat for møde i Fællesbestyrelse 

24. september 2024. Personalestuen i Starup kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere:  

Mette, Lykke, Michaela, Stine, Johnny, Carsten, Kristian, Egon, Henriette, Walther, Mette, 

Lars og Martin 

Fraværende: Johnny, Henriette, Stine, Mette Q. 

 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet – Agerbæk  
(10 min) 

Elevrådsrepræsentanter deltager på næste 
bestyrelsesmøde.  

3. Evaluering af forældremøder 
(10 min) 

Personalet på Agerbæk og Starup melder positivt tilbage 
ift. forældremøderne.  
 
Der har været et par henvendelser om, hvor meget 
fællesbestyrelsens punkt skal fylde på forældremødet.  
 
Debatpunkterne/drøftelserne blandt forældrene, der 
faciliteres af lærerne ved hjælp af samtalekort, fungerer 
godt.  
 
Det er vigtigt at forældrebestyrelsen kommer ud på 
forældremøderne og fortæller, hvad der arbejdes med i 
bestyrelsen, og hvem de kan tage evt. kan kontakte.  
 
Skolen og bestyrelsen skal drøfte, hvad indholdet skal 
være på forældremøderne – og hvilke forskellige behov 
der kan være på diverse årgange.  
 

4.  Drøftelse/opdatering af princip for 
skole/hjem samarbejdet 
(30 min) 

I løbet af de næste to år revideres alle skolens principper 
i fællesbestyrelsen.  
 
Eventuelle justeringer/ændringer: 
 

- Layout skal tilrettes  
- Elevplan udgår (fremover anvendes 

meddelelsesbog i hjernen&hjertet) 
- Mere tydelighed omkring muligheden for at 

skole/hjem-samtalen kan suppleres med 
telefonsamtale eller ekstra møde 

- Påmindelse om hvor 
elevsamtalen/meddelelsesbogen kan findes 
inden s/h-samtalen 

- Påmindelse om hvor forældrene kan finde 
princippet i forbindelse med invitation til s/h-
samtalerne 



 
 

 
  

- ”Ekstra samtale” ændres til ”behovssamtale” 
- Det tilstræbes, at s/h-samtalerne ikke lægges 

samtidigt på tværs af årgange. 
- På 7. årgang afholdes to forældremøder  
- Der kan indkaldes til et ekstra forældremøde på 

alle årgange ved behov  
- Skilsmisseforældre får som udgangspunkt én 

fælles s/h-samtale 
-  

5.  Drøftelse af det gode 
bestyrelsesmøde 
(30 min) 

Der skal være tid til drøftelser.  
Dagsordenen skal overholdes (punkter og tid).  
Der skal være en god balance mellem orienteringer og 
drøftelser.  
Evalueringer er vigtige.  
Økonomipunktet behøver ikke at fylde så meget på 
møderne. Der er tillid til, at skolen har styr økonomien.  
Nogle orienteringspunkter kan være på skrift og sendes 
ud inden møderne, så der er mere tid til drøftelser.  
 

6. Nyt fra børnehaven  
(10 min.) 

Forældrene i børnehaven er blevet informeret om, at de 
kan tilvælge et sundt frokostmåltid. På et møde med 
forældrene kunne forældrene meddele, hvis de ønskede 
det. Der var ikke opbakning blandt forældrene til at gøre 
brug af tilbuddet ”et sundt frokostmåltid”.  
 
Fællesbestyrelsen har besluttet at fravælge et ”sundt 
frokostmåltid”.  
 
Forældrerådet i børnehaven kan drøfte, hvorvidt de 
ønsker en forældrearrangeret frokostordning. Derefter 
kan punktet komme på dagsordenen i fællesbestyrelsen.  
 

7. Økonomi 
(10 min) 

Økonomien er i balance ift. det forventede slutresultat.  

8. Realdania – ”Vores sted” 
(10 min) 

Der nedsættes en arbejdsgruppe som arbejder videre 
med at søge midler ved Realdania. Ønsket er et 
samarbejde mellem skolen og lokalsamfundet 
(borgerforening, idrætsforening m.v.).  
 

9. Evt. 
Finde deltager til mødet d. 12/11-24 

Dialogmøde med det politiske udvalg.  
Deltagere: Johnny Pedersen og Mette Ibsen 
 

10. Forslag til kommende punkter - Evaluering af opstart i udskolingen  
- Henvendelse fra Årre om fælles bestyrelsesmøde 

 

 


